
 

 

( من   6تعديل عقد التاسيس والنظام الاساسي للشركة لزيادة عدد اعضاء مجلس الادارة وذلك بتعديل المادة ) الموافقة بالاجماع على  -1

 عقد التاسيس للشركة   
 " يتولى ادارة الشركة مجلس ادارة مكون من سبعة اعضاء ينتخبون وفقا لاحكام النظام الداخلي للشركة "

 لتصبح على النحو التالي : 

 اعضاء ينتخبون وفقا لاحكام النظام الداخلي للشركة " ادارة الشركة مجلس ادارة مكون من تسعة" يتولى 

 

 / أ ( من النظام الاساسي للشركة   30والمادة ) 

 " يتولى ادارة الشركة مجلس ادارة مكون من سبعة اعضاء ينتخبون وفقا للنظام الداخلي للشركة "

 لتصبح على النحو التالي : 

 اعضاء ينتخبون وفقا للنظام الداخلي للشركة " ارة الشركة مجلس ادارة مكون من تسعة" يتولى اد 

 

 انتخاب عضوين جديدين لمجلس ادارة الشركة  الموافقة بالاجماع على  -2

 ياحة والسفر ادة شركة المنجد للسالس -
 – السيد محمد احمد محمد العلاوي  -

1- Amending the company’s articles of association and articles of association to increase the number of board members 

by amending Article (6) of the company’s articles of association 

“The company is managed by a board of directors consisting of seven members who elect and comply with the company’s 

by-laws.” 

Have mercy as follows: 

The company is managed by a board of directors composed of members elected in accordance with the provisions of the 

company's bylaws. 

And Article (30/a) of the Company’s Articles of Association 

The management of the company is assumed by a board of directors of seven members who are elected by the company's 

internal members. 

Have mercy as follows: 

The company is managed by the Board of Directors of the Board of Directors of nine members elected according to the 

internal company. 

2- Election of two new members 

- Messrs. Al-Munajjid Company for Tourism and Travel 

Mr. Muhammad Ahmad Muhammad al-Alawi 
 


